
NİSAN 2020  •  Sayı 196  • Fiyatı 8.00 TL

TÜRKİYE





3



Cemil 
TURAN

Çin’in Wuhan şehrinde ortaya çıkan 
Koronavirüs tüm ülkelere yayılmaya 
devam ediyor. İnsandan insana çok kolay 
bulaşabilen bu virüs sebebiyle dünyada 
ekonomi durma noktasına geldi. Doğal 
haliyle de sporu da derinden etkiledi.

Bu yıl içerisinde gerçekleşecek olan birçok 
turnuva gelecek seneye ertelendi. En 
önemlileri de EURO 2020 ve Olimpiyatlar. 
Avrupa Şampiyonasının gelecek sene 
hangi tarihler arasında oynanacağı ve hangi 
şehirlerin evsahipliği yapacağı daha sonra 
açıklanır. 

Futboda son yıllarda astronomik 
rakamlarla yapılan transfer artık tarih 
olur. Koronavirüsten sonra birçok kulüp 
ekonomik olarak sıkıntıya girecektir. Hiçbir 
kulüp 200 milyon Euro verip futbolcu 
transfer edemez. 

Ülkemizde de tüm dünyada da artık 
kulüpler kendi altyapılarına dönebilir. Bu 
öze dönüş futbola ekonomik açıdan nefes 
aldıracaktır. Bu süreçte Avrupa’da birçok 

kulüp oyuncularının maaşında indirim 
yapmaları yönünde talepte bulundu. 
Liglerin başlama durumlarına göre de 
transfer sezonu tarihleri değişebilir. 

Liglerin böyle tescil edilmesi de gündemde. 
Bence bu durum kesinlikle yanlış olur. 
Ortalama liglerde 8-9 maç daha var. Bu 

maç takviminde birçok şey değişebilir. Eğer 
ligler oynatılamazsa bu sene pas geçilip 
şampiyon çıkmamalı. Küme düşme de 
olmamalı seneye 5 takım düşürülmeli. 

Gelecek günlerde herkese sağlıklı günler 
diliyorum. Bir süre daha evde kalmaya 
devam edelim.

Yeni Dünya Kuruluyor

Türkiye Profesyonel Futbolcular Derneği, Kovid-19 salgı-
nı nedeniyle futbolcuları yardıma çağırdı.

Türkiye Profesyonel Futbolcular Derneği (TPFD), yeni 
tip koronavirüs (Kovid-19) salgını nedeniyle maddi sıkıntı 
yaşayan vatandaşlar için futbolcuları yardıma çağırdı. 

TPFD’nin internet sitesinden yapılan açıklamada, “Tüm 
dünyayı etkisi altına alan ve Türkiye olarak da amansız bir 
mücadele verdiğimiz koronavirüs salgını sebebiyle maddi 
sıkıntı yaşayan vatandaşlarımız için futbolcu arkadaşlarımızı 
yardım eli uzatmaya çağırıyoruz.” denildi. 

Maddi ve gıda yardımı yapmanın en güvenilir yolu olarak 
valilik ve kaymakamlıkların olduğunun vurgulandığı açık-
lamada şu ifadeler kullanıldı:  “Konunun muhatapları ile 
yaptığımız görüşmeler sonucunda güvenilir maddi veya gıda 
yardımı yapmanın en güvenilir yolunun ilgili kaymakamlık-
lar ve valilikler olduğu bilgisi devletimiz tarafından halkı-
mızla paylaşılmaktadır. Eğer yapmak istediğiniz yardım türü 
gıda kolisi ise bulunduğunuz ilçenin kaymakamlığı veya ilin 
valiliği ile iletişime geçip bu kurumlarda var olan listelerde-
ki ihtiyaç sahiplerine yardım paketlerinizi ulaştırabilirsiniz. 
Eğer yapmak istediğiniz yardım maddi ise, yine bulunduğu-
nuz ilçenin kaymakamlığı veya ilin valiliği ile iletişime ge-
çerek sosyal yardımlaşma hesaplarına dilediğiniz miktarı ya-
tırabilir, devlet kurumlarının ellerinde bulunan listeye göre 
belirlediği ihtiyaç sahiplerine bu paraların ulaşmasına vesile 
olabilirsiniz. Hep birlikte el ele tüm dünya gibi ülkemizin de 
geçtiği bu zor günleri dikkatli davranarak ve evimizde kala-
rak en az sağlık sorunuyla atlatmak dileğiyle.”

TPFD’den Futbol 
Camiasına Yardım Çağrısı
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Değerli okurlar hiç alışık olmadığımız 
bir süreç yaşıyoruz. Bizim gibi sıcak 
ülke insanları için bu durum daha da 
zor.  Çünkü bizler yakın teması seven 
insanlarız. Ama yaşadıklarımızdan ve 
öğrendiklerimizden ötürü bu bela bittikten 
sonra hiçbir şey eskisi gibi olmayacaktır.                                                                                                                                    
Corona virüsü dünya liglerinde şampiyon-
luk mücadelesi veren takımları daha fazla 
etkiledi.

Lig sonunu lider bitiren takımların aldık-
ları ücretler ve yeni sezon için yapılacak 
transferler. 

Kulüp yöneticileri transfer edecekleri bazı 
oyuncularla ön protokol bile imzaladılar. 
Avrupa kulüplerinin mali durumları kötü 
olmadığı için onlar bu süreci daha az ha-
sarla geçireceklerdir.

Bizim gibi ekonomisi kötü olan ülkeler 
içinde kulüplerin durumu pek içi açıcı 
değil.  Ligin bitmesine 8 hafta kala ilk 4 
de olan takımlardan bazıları ilk defa şam-
piyon olabilme fırsatı ararken, bazıları da 
uzun yıllar şampiyonluk yaşamadığından 
bu fırsatı kaçırmak istemiyor, bir diğeri ise  
bu senede şampiyon olayım bütçeyi kurta-
rayım diyen takımlardan oluşmakta.

Alt sıralarda olan takımlar Corona virüsü-
ne adeta teşekkür edecek kadar memnun. 
Kalan 8 haftada çok önemli bir değişiklik 
olmayacağını bildikleri için, onlarda önü-
müzdeki sezonun çalışmalarına şimdiden 
başladılar. Neticede Corona ligde başarısız 

olan takımlara yaradı diyebiliriz. Hele de 
lig bu sıralamaya göre tescil edilirse, uzun 
yıllar Şampiyonluğu rüyada gören Trab-
zonspor şampiyon yapılır.

Biz futbolu konuştuk. Basketbol, Voleybol 
erkek ve kadın takımları ile diğer branşlar-
da da durum farklı değil sorunlar hep aynı 
diyebiliriz.

Avrupa ve UEFA da durum aynı. Tek fark 
Euro getiren spor organizasyonların hepsi 
iptal edildi. Bu durum UEFA nın finans 
kaynaklarının kaybı demektir. Önümüzdeki 
günlerde veya aylarda neler yaşanacak hep 
birlikte izleyip göreceğiz. En büyük dile-
ğim bir an önce başta futbol olmak üzere 
sporun bütün dallarının yeniden başlaması 
ve izlenmesi. Evde kalın sağlıklı kalın….

Tüm dünyayı etkisi 
altına alan Korona Virüs 
(Covid-19 )’le mücadele-
ye karşı önemli bir des-
tek de Spor camiasının 
yakından tanıdığı iş ada-
mı Saran Group Yönetim 
Kurulu Başkanı Sadettin 
Saran’dan geldi.

Dünyada olduğu gibi 
ülkemizde de ölümlere 
yol açan Covid – 19 sal-
gınının ortaya çıkarttığı 
olumsuzlukların önüne 
geçilebilmesi için Saran 
Group Yönetim Kurulu 
Başkanı Sadettin Saran, 
1 Milyon TL’lik bağışta 
bulundu.

Sadettin Saran, 
“İçinden geçtiğimiz bu 
zor günlerde milletçe 

dayanışmanın ne kadar 
önemli olduğunu bir kez 
daha gördük. Bu süreçte, 
tüm Türkiye’de günlerdir 
kahramanca hizmet veren 
sağlık çalışanlarımıza 
destek olmanın hepi-
mizin görevi olduğuna 
inanıyoruz.  Ayrıca, Kı-
rıkkale esnafına destek 
olmak amacıyla, bir de 
“Esnaf Yardım Paketi” 
oluşturuyoruz. Saran 
Group olarak bu bağlam-
da, Sağlık Bakanlığımıza 
ve baba ocağımız Kırık-
kale’nin esnafına destek 
olmak için, toplamda 
1.000.000 TL tutarında 
bir kaynak ayırdığımızı 
saygıyla duyuruyoruz. 
Millet olarak, bu zor gün-
leri de elbirliğiyle, sev-
giyle atlatacağız ”dedi.

Atila 
BARTIN CORONA 

VİRÜSÜNÜN 
SPORA  ETKİLERİ

Saran’dan koronavirüs salgınıyla 
mücadele için 1 milyon TL’lik bağış
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Başkanlığını Fenerbahçeli eski yöneticimiz Metin Doğan’ın yaptığı 
“FENERBAHÇE GÖNÜLLÜLERİ DERNEĞİ” Fenerbahçeli kadınların katılımıyla

8 Mart dünya kadınlar gününü kutladı. 
Dernek lokalinde Bir arada yemek yiyen Fenerbahçeli kadınlarımız Başkan Metin 

DOĞAN’ın katılımı ile birlikte sohbet edilip resim çekildiler.

FENERBAHÇE GÖNÜLLÜLERİ DERNEĞİ’NİN 
KADINLARI 8 MART’TA BİR ARAYA GELDİ
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Merhaba Sevgili Okur severler, dünyayı 
etkisi altına alan Corona Virüs’ün Dünya Fut-
bolu üzerinde etkilerini sizlerle paylaşmak 
istiyorum; 
Dünyayı etkisi altına alan Corona Virüs salgı-
nı, spor camiasını da derinden etkiledi. Birçok 
ligler ve organizasyonlar  ertelenirken bazı 
takımlar karantina altına alındı!. İşte kısım 
kısım corona ve etkileri… 
Önce kulüplerin gelirleri kesildi; ardından fut-
bolcuların maaşlarında indirime gidildi. Şimdi 
de oyuncuların bonservis bedelleri değer kay-
betmeye başladı. 
Corona virüsü nedeniyle tüm dünyada olduğu 
gibi ülkemizde de spor müsabakaları ertelendi. 
Gençlik ve Spor Bakanı Mehmet Muharrem 
Kasapoğlu, tüm federasyon başkanları ile co-
rona virüsü ile mücadele tedbirleri kapsamında 
bir araya geldi. Toplantı sonrası futbol, basket-
bol, voleybol ve hentbol liglerinin ertelendiği 
açıklandı..

 
BAKAN FAHRETİN KOCA’DAN SÜPER 
LİG’E UYARI! 
İşte Fahrettin Koca’nın sözleri…. 
Spor camiasında pozitif olan vakaların sayısı 
az değil. Eğer bu dönemde temas ve izolas-
yonu, olması gereken şekilde sağlayamazsak 
birçok camiada, birçok vatandaşımızın enfeksi-
yonu taşıması mümkün hale gelir” dedi.. 
Bunun üstüne Türk  Spor Camiasından corona 
virüs’e yakalanan kulüplerden açıklamalar 
geldi... 
İşte o açıklamalar… 
İlk haber Fenerbahçe Spor Kulübü’nden geldi. 
Yapılan açıklamaya göre Fenerbahçe Beko, ya-
pılan testler neticesinde 1 sporcu, 1 teknik ekip 
ve 2 idari ekip çalışanı olmak üzere toplamda 4 
kişinin COVID-19 (corona virüsü) test sonuç-
larının pozitif çıktığını açıkladı. Aynı zaman da 
Eski Fenerbahçeli Milli Takım Kalecisi Rüştü 
Reçber’in de Corona Virüs’üne yakalandığı 
ortaya çıktı.. 
Bir diğer haber de Galatasaray Spor Kulübü’n-
den geldi. 
Corona virüsüne yakalanan Fatih Terim ve Ab-
durrahim Albayrak için açıklama geldi.. 
Trabzonspor’da 2016-17 sezonunda forma 
giyen Güney Koreli futbolcu Hyun-jun Suk, 
Fransa’da corona virüse yakalandı.. 
FRANSA’DA ÖNCE SEYİRCİ KISITLA-
MASI GELDİ. 

Fransa Futbol Federasyonu, tüm ligleri geçi-
ci olarak askıya aldığını açıkladı.

SERIE A’DA MAÇLAR DURDU.
Serie A’da 3 Nisan’a kadar maçların oynan-

mayacağı açıklandı.
TENİS ORGANİZASYONLARINA EN-

GEL GELDİ.
Profesyonel Tenisçiler Birliği (ATP), tüm 

tenis organizasyonlarının coronavirüs salgını 
nedeniyle 6 haftalığına dondurulduğunu açık-
ladı.
HOLLANDA’DA FUTBOLA ARA VERDİ!

Hollanda’da tüm futbol liglerine, coronavi-
rüs salgını nedeniyle 31 Mart tarihine kadar ara 
verildi.

PORTEKİZ’DE SÜRESİZ ARA 
Portekiz Futbol Federasyonu, ülkedeki bütün 

liglerin süresiz olarak askıya alındığını açıkla-
dı.

UEFA TURNUVALARI ERTELEDİ 
UEFA, 14 Mart ile 14 Nisan arasında oyna-

nacak tüm U17 ve U19 turnuvalarının ertelen-
diğini açıkladı.

UEFA, EURO 2020 dahil tüm organizas-
yonları (yerel ve uluslararası) iptal etmek 
için 55 üye federasyonu 17 Mart’ta video 
konferansa davet etti.

BELÇİKA 3 NİSAN’A KADAR ASKIDA 
Belçika’daki tüm futbol maçlarının 3 Ni-

san’a kadar ertelendiği açıklandı.
İSPANYA’DA EN AZ 2 HAFTA DURDU.

NCAA TURNUVALARI İLK KEZ DURDU!
NCAA, erkekler ve kadınlarda March Mad-

ness turnuvalarını iptal etti. 2. Dünya Savaşı 
esnasında bile iptal edilmeyen NCAA turnu-
vaları, koronavirüs sebebiyle tarihinde ilk kez 
iptal edildi.

REAL MADRID’DE CORONA ALAR-
MI 

Real Madrid’den açıklama; “Basketbol takı-
mımızda bir oyuncunun koronavirüs testi pozi-
tif çıkmıştır. Aynı yerde çalışıldığı için basket-
bol ve futbol takımlarının karantinaya alınması 
önerildi. Tüm Real Madrid personelinin de 
karantinaya alınması tavsiye edilmiştir”

EUROLEAGUE ASKIYA ALINDI 
THY EuroLeague yönetimi, Euroleague’nin 

süresiz bir şekilde askıya alındığını açıkladı.
FORMULA 1’DE KARANTİNA 
Formula 1’de sezonun ilk yarışı olan Mel-

bourne GP öncesi Amerikan takımı Haas’ta 
2, İngiliz takımı McLaren’de ise 1 çalışan 
koronavirüs nedeniyle karantina altına alındı. 
Ayrıca, Çin yarışı ertelendi, Bahreyn GP ise 
seyirciye kapatıldı.

NBA ASKIYA ALINDI 
Amerikan Basketbol Ligi (NBA), bas-

ketbolculardan birinde yeni tip koronavirüs 
(Kovid-19) tespit edilmesinin ardından tüm 
maçlarını süresiz olarak askıya aldı. NBA’den 
yapılan yazılı açıklamada, Utah Jazz oyuncu-
larından Rudy Gobert’da koronavirüs tespit 
edilmesinin ardından tüm maçların ikinci bir 
bildirime kadar iptal edildiği belirtildi.

PREMİER LİG’DE İPTAL KARARI 
Manchester City - Arsenal maçının korona-

virüs salgını nedeniyle ertelenmesinin ardından 

İngiltere Premier Lig’de önemli gelişmeler 
yaşandı. İngiliz hükümetinin koronavirüs ile 
mücadele politikası kapsamında, Premier Lig 
maçlarının seyircisiz oynanması yönünde karar 
alındı.

AVUSTRALYA GP İPTAL EDİLDİ 
Formula 1’de yeni sezonun ilk yarışı olan 

Avustralya GP, koronavirüs salgını sebebiyle 
iptal edildi. FIA ve Formula 1 yönetimi, takvi-
mi yeniden düzenlemek için görüşecek.

CHELSEA ANTRENMANLARI DA İP-
TAL ETTİ 

Premier Lig ekibi Chelsea, ‘takıma yakın 
olan bir kişide’ koronavirüs semptomlarına 
rastlanması nedeniyle tüm idmanları iptal etti.

Amerikan Birinci Futbol Ligi (MLS), Koro-
navirüs salgını nedeniyle maçlara 30 günlüğü-
ne ara verildiğini açıkladı.

İŞTE SPOR DÜNYASINDAN CORONA 
VIRUS’E YAKALANAN İSİMLER 

Corona virüs salgınına şu ana kadar yalanan 
sporcularda belirlendi. İşte o isimler;

MAURICIO GOMES DE MATTOS 
(FLAMENGO) 

MIKEL ARTETA (ARSENAL) 
DANIELE RUGANI (JUVENTUS) 
MANOLO GABBIADINI(SAMPDORIA) 
LEICESTER CITY’DEN 3 FUTBOLCU 
Leicester City menajeri Brendan Rodgers 

“Birkaç futbolcumuzda koronavirüs semp-
tomları gözlendi. Bu oyuncularımızı şu anda 
takımdan uzak tutuyoruz” şeklinde açıklama 
yaptı.

DYBALA (JUVENTUS) 
El Nacional, Juventus’ta Paulo Dybala’nın 

corona virüsü testinin pozitif çıktığını öne 
sürdü. Goal ise bu iddiaları yalanladı. Konuyla 
ilgili henüz resmi bir açıklama gelmedi.

CALLUM HUDSON - ODOI (CHELSEA) 
Chelsea: Calum Hodson-Odoi’nin gün içe-

risinde temas kurduğu tüm ilk takım futbol-
cuları, antrenörler, ve kulüp çalışanları kişisel 
olarak izole edilmiş ve teste tabi tutulmuştur. 
Kulüp tesisleri kapatılmıştır.

BENJAMIN MENDY (MANCHESTER 
CİTY) 

DONOVAN MITCHELL(UTAH JAZZ) 
RUDY GOBERT(UTAH JAZZ) 
Sosyal medya üzerinden görüşlerini payla-

şan Gobert, teşhis konduktan sonra korku, en-
dişe ve kaygı duygularını hissettiğini söylerken 
tehlikeye attığı herkes için özür diledi. Enfekte 
olduğunu bilmediğini; dikkatsiz ve mazereti 
olmadığını belirtti.

TREY THOMPKINS(REAL MADRID 
BASKETBOL) 

TİMO HUBERS VE JANNES HORN(-
HANNOVER96) 

İki futbolcusunda corona virüsü tespit edi-
len Hannover 96, bu alanda salgından en fazla 
etkilenen kulüp konumunda. 
Tüm dünyayı etkisi altına alan corona virüs, 
futbol ekonomisine de ağır bir darbe vurdu. 
Artık son yıllardaki bonservis ücretleri ha-
yal olmak üzere. Türkiye’deki futbolcular 
ve takımlar da bu durumdan olumsuz etki-
lenecek...

SPOR DÜNYASINDA CORONA 
VİRÜS DEPREMİ VE ETKİLERİ!     

DİLEK YILMAZ
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Geçen sayıda “Ali Koç’un yanındayız” baş-
lıklı bir yazı yazmıştım.

Destekleyen de oldu, eleştiren de.
Bu sayıdaki yazım ise kimsenin bekli de ak-

lına gelmeyecek bir konu. Uzun yıllardır beni 
ve birçok Fenerbahçeli’yi rahatsız ediyordu.

Önce Kurtuluş Savaşı’ndan başlamalıyım.
Çanakkale Savaşı’na (1915-1916) katılan 

futbolcuların çoğunluğu şehit oldu: Fenerbah-
çe’de 3, Galatasaray’da 2, Beşiktaş’ta ise sade-
ce 1 futbolcu kaldı. Kulüpler takım oluşturmak 
için 15 -16 yaşındaki gençleri kadroya dahil 
etti. Lig maçları çocuk yaştaki futbolcularla 
oynandı.

Çanakkale’de silah altındaki futbolculardan 
Fenerbahçeli Arif’in yeri başkaydı. Arif tabur 
komutanından maç için alır, at sırtında 25 sa-
atlik yolculuktan sonra musabakaya çıkar ve 
tekrar birliğine dönerdi. 

Galatasaray’ın sembol futbolcularından 
Hüsnü Galip Bey, düşmanla göğüs göğüse sa-
vaşırken şehit düştü. Beşiktaş Marşı’nı yazan 
Kaptan Kazım Bey de can verenler arasınday-
dı. Çanakkale’de destanlaşan 27. Alay’da sava-
şan Beşiktaş Kaptanı Kazım Bey, komutanının 
emir eri olması isteğini kabul etmedi; muhare-

beler sırasında sırtına isabet eden bir gülle ile 
şehit düştü.Kurtuluş Savaşı sonrasında Trabzon 
Lisesi’nde yoklama yapıldı, kimse sınıflarda 
yoktu. Çünkü Çanakkale’ye gidenler geri dön-
memişti.

Yalnız İstanbul mu, Ankara, Samsun, İzmir, 
Bursa, Gaziantep, Konya, Eskişehir ve tüm 
şehirlerimizden Çanakkale’ye vatanı düşman 

işgalindan kurtarmaya gidenlerin tamamına 
yakını toprağa düştü. O şehitlerimizin kanları, 
Çanakkale topraklarını kızıla boyadı.

Bu nedenle KIRMIZI benim yaşantımda 
önemli bir renktir. Her renge saygılıyım, ama 
kırmızının yeri ayrıdır. Çünkü şehitlerimizin 
kanlarının rengidir. Çünkü Ay-yıldızlı bayrağı-
mızın rengidir.

BAYRAĞIMIZIN RENGİ NE?
Gravat takmayı sevmem. Okula da boğazlı 

kazak ile giderdim. 60’lı yılların sonuna doğru, 
askerliği yaklaşırken bir arkadaşım İtalya’dan 
hediye bir örgü gravat getirdi. Kırmızı, narçi-
çeği. Daha ilk görüşte aşık oldum. Bayrağımın 
rengi.

Şöyle Fatih’te caka ata ata dolaşayım dedim. 
O zamanlar herkes birbirini tanıyor, esnaflar 
ile biz aile gibiyiz. Tam böyle kasılırken, iki 
inzibat Fatih’te bugün de var olan postanenin 
önünde beni çevirdi. O zamanlar 28 Fatih-Be-
şiktaş otobüsleri ve durağı vardı. Askerlik 
yaklaştı ya “Askere gidiyoruz galiba” dedim 
içimden.

İnzibatın teki, gravatımdan çekip “Bu ne 
lan” dedi.

Bir “oh” çektikten sonra “Gravat” dedim.
“Biliyorum, bunun rengi ne” dedi.
Kırmızı” dediğimde “cevabı beni buz gibi 

kesti :”Bu gomünist rengi”

Bir süre şaşkınlığımı atamadım ama noktayı 
da ben koydum “Senin bayrağın ne renk.”

İnzibatlar kafalarını kaşıya kaşıya gittiler.
Yarım asırı geçmiş bir olayı hala unutma-

dım.
TV’DE KIRMIZI YASAK
Fenerbahçe TV’de Fatih’ten arkadaşım Yal-

çın Türk müdür idi. Program teklif etti. Filede 
Fener voleybol programı yapmaya başladık. 
Erkek ve Kadın milli takımlarının eski kaptan-
ları ile.

Allah rahmet etsin plaj voleybolunu taba-
na yaymak için arabasını bile satan Hasan 
Epirden’i programa davet ettim. Bana “NasıL 
geleyim” dedi. Üzerinde narçiçiği kazak vardı. 
Kırmızıyı hep severim. Ona “Böyle gel” dedi.

Program günü 130 kiloluk Hasan Epirden 
Kırmızı kazağı ile FBTV’ye geldi. Koridorda 
kimse kalmadı. Herkes masasına kaçtı. Yönet-
menimiz Gültekin “Ağbi kırmızı yasak” dedi. 
Allah Allah, hangi devirde yaşıyoruz.

Hasan o kazağı ile ekrana çıktı. Sonra Fe-
nerbahçe Kaptanı Barış Özdemir ile Galata-
saray Kaptanı Can Ayvazoğlu’nun programa 
davet ettim. Stadın ortasında da biraz magazin 
yaptık.

O da çok konuşuldu Hasan Epirden gibi.
Sonraki sezon benim Filede Fener progra-

mında ekrana çıktıklarım bensiz devam ettiler. 
Benim ayağımı kaydırarak tabii.

KIRMIZI KİMSENİN TEKELİNDE OLA-
MAZ

Evet, kırmızı hiçbir kulübün veya kurumun 
tekelinde olamaz.

Dikkat ediyorsanız, takım kaptanlarımızın 
pazubantları kırmızı değil. Çok uzun yıllar 
kalecimiz “Kırmızı” kazak giymiyor. Ama 
Beşiktaş, zaman zaman kırmızı forma ile saha-
ya çıkıyor.

Neden?
Belki bu yazı size absürt gelecek. Ama içim-

de kalmaması için yazmak zorundayım.
KIRMIZI renk ne Galatasaray, ne Göztepe, 

ne Malatyaspor ve ne de Kayserispor’un teke-
lindedir.

Türk bayrağı renginin ve kurtuluş savaşı 
şehitlerinin kanları ile kıpkızıl olan Çanakkale 
Zaferi’nin sembol renginin asıl sahipleri Türk 
Milleti’dir.

Bu nedenle çok şey beklediğimiz başkanı-
mız Ali Koç’tan bir maç da olsa kalecimize 
kırmızı kazak giymesi için ricada bulunması en 
büyük arzum.

Bakın sahada o kırmızı ne güzel duracak.

CENGİZ 
TOKGÖZ



Başkanı Ali Koç ve Emre Belözoğlu, Fener-
bahçe Televizyonu’nda yayımlanan ‘Gündem 
Özel’ programında önemli açıklamalarda bu-
lundu.

Başkan Ali Koç, yaptığı açıklamalarda top-
lumsal dayanışma kültürümüzü, ‘Birimiz Hepi-
miz, Hepimiz Birimiz’ ruhuyla en üst seviyeye 
çıkarmanın tam zamanı olduğunu dile getirdi.

Başkan Ali Koç ve Kaptanın açıklamaları şu 
şekilde:

Başkan Ali Koç: “Toplumsal dayanışma 
kültürünü, ‘Birimiz Hepimiz, Hepimiz Bi-
rimiz’ ruhuyla en üst seviyeye çıkarmanın 
zamanı”

“Sevgili Fenerbahçeliler, değerli spor ka-
muoyu, ülkemizi ilgilendiren Koronavirüs 
salgınıyla ilgili bugün Kaptanımız Emre Be-
lözoğlu ile beraber bir açıklama yapacağız. 
Biliyorsunuz ki birkaç aydır dünya gündemini, 
son birkaç haftadır da yoğun bir şekilde ülke 
gündemimizi ilgilendiren yeni tip Koronavirüs 
(COVID-19) salgınıyla ilgili milletçe topyekun 
bir mücadele vermekteyiz. Dünya tarihinde 
bu gibi yıkıcı salgınlar daha evvel birkaç kez 
yaşandı. Ancak bu derece küresel olan ve bu 
kadar hızlı yaşanan bir salgını ise ilk defa 
tecrübe ediyoruz. Hepimizin şu an mücadele 
ettiği bu virüsün çok ürkütücü sağlık boyutu 
olmakla beraber aynı zamanda süre zarfında 

ve sonrasında da olumsuz ekonomik etkileri 
de olacaktır. Bugünler tabii ki geçecektir, hep 
beraber bugünleri arkamızda bırakacağız. 
Önemli olan ne kadar bir sürede ve bu süre 
zarfında da esas önemli olan hep beraber neler 
yapabileceğimizdir. Herkese eşit mesafede 
olan bu virüs, bu küresel salgın aslında hepimi-
zin aynı gemide olduğumuzu hatırlatması açı-
sından da önemli buluyorum. Zira şimdi ülke 
olarak topyekun, omuz omuza mücadele etme 
zamanı. Zaten milletçe genlerimizde olan birlik 
ve beraberlik, toplumsal dayanışma kültürünü, 
‘Birimiz Hepimiz, Hepimiz Birimiz’ ruhuyla 
en üst seviyeye çıkarmak ve en üst seviyeye 
çıkararak da devletimize destek olmanın zama-

nı. Bununla beraber birazdan da anlatacağımız 
gibi imkanı olanların, ihtiyacı olanlar için 
hareket geçmenin de zamanı. Kısacası dayanış-
ma ruhu, dayanışma kültürü içinde topyekun 
mücadele vermenin zamanıdır. Bu doğrultuda 
Fenerbahçe Spor Kulübü olarak ‘Neler yapa-
biliriz?’ diye düşünürken Kaptanımız Emre 
Belözoğlu’nun önderliğinde futbol takımımız, 
kendi aralarında buluşarak ve inisiyatif kulla-
narak 5 Milyon Türk Liralık bir kaynak yarattı 
ve bizlerle temasa geçtiler. Bu kaynakla ‘Neler 
yapabiliriz? Nereye yardım edebiliriz? Bu 
kaynağı en etkin şekilde bu mücadele için nasıl 
kullanabiliriz?’ diye istişare içinde bulunduk. 
Bununla ilgili sizleri bilgilendirmek istedik. İlk 
önce ben konuyla ilgili Kaptanımız Emre’ye 
sözü vereceğim, ardından ben biraz daha deta-
ya gireceğim.”

Kaptan Emre Belözoğlu: “Bizler, Fener-
bahçe Spor Kulübü futbolcuları olarak her-
kese doğru bir örnek olabilme adına böyle 
bir karar aldık”

 “Öncelikle tüm Fenerbahçelilere ve Türk 
spor kamuoyunun bütün paydaşlarına buradan 
sevgi ve selamlarımı iletmek istiyorum. Sayın 
Başkanımızın da açıklamış olduğu gibi dünya 
ne yazık ki hepimizin bildiği üzere çok büyük 
bir hastalıkla mücadele ediyor. Ülkemizde de 
son 15-20 gündür net bir şekilde bu süreci ya-
şıyor ve hissediyoruz. Bizler de bu süreci her 
ne kadar evlerimizde tek başımıza geçirmeye 

Fenerbahçe Başkanı Ali Koç ve 
Kaptan Emre Belözoğlu’ndan ‘Vefa 
Kampanyası ile ilgili Açıklamalar
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çalışsak da gelişen olaylardan haberdarız ve bu 
süreçle alakalı ‘Neler yapabiliriz? Ne şekilde 
yardımcı olabiliriz?’ diye oyuncu grubumuzla, 
takım arkadaşlarımızla beraber konuşup isti-
şare ederken böyle bir gündem oluştu. Kendi 
aramızda ortak bir fon ile destek olmamız 
yönünde bir girişim kararı aldık. Bu kararımızı 
da Başkanımıza ilettik. Sayın Başkanımız da 
bu durumdan çok mutlu olduğunu, birkaç yerle 
görüşme yapıp en doğru yere, en etkin yere 
nasıl destek olabileceğimiz konusunda beraber 
hareket edebileceğimiz bir görüşmeyi iki-üç 
gün sonrasına ayarladı. Bugün de bu konuyla 
alakalı kendisiyle kulübümüzde konuştuk. Sü-
recin başlaması yönünde ilk adımımızı attık. 
Başkanım sizin de söylediğiniz gibi bu süreç 
kolay bir süreç değil. İnanıyorum ki coğrafya-
mızın genlerinde mevcut olan sıkıntılı süreç-
lerde birleşme, beraber hareket etme, yekvücut 
olma ile bu dönemi de beraber atlatacağız. 
Bizler sporcular olarak, profesyonel futbolcu-
lar olarak gelir anlamında birçok insandan çok 
daha iyi şartlara sahibiz. Bu sürecin başlaması 
adına da bizler, Fenerbahçe Spor Kulübü fut-
bolcuları olarak bir başlangıç olsun istedik. 
Herkese doğru bir örnek olabilme adına böyle 
bir karar aldık. Kulübümüze ve Başkanımıza 
bu anlamda teşekkür ediyorum.”

Başkan Ali Koç: “Fenerbahçe Spor Kulübü 
olarak; futbolun tüm paydaşlarına ‘Gelin, siz 
de bu kampanyaya destek olun’ diyoruz

“Kaptanımız Emre’ye ve onun huzurunda 
tüm futbolcularımıza duyarlılıkları ve kul-
landıkları inisiyatif için teşekkür ediyorum. 
Teşekkür ederken de futbol dünyamıza, hatta 
spor dünyamıza bir çağrıda bulunmak istiyo-
ruz. Pek çok alanda rekabet ediyoruz. Şimdi 
gelin, devletimize verdiği yoğun mücadelede, 
devletimiz üzerinden ihtiyacı olan vatandaşla-
rımıza hep beraber destek olalım. Fenerbahçe 
Spor Kulübü olarak; futbolun paydaşlarına, 
kulüplere, futbolculara, tüm sporculara, teknik 
kadrolara, hakemlere, Türkiye Futbol Fede-
rasyonu’na, yayıncı kuruluşa ‘Gelin, siz de bu 
kampanyaya destek olun’ diyoruz. Sadece bu 
kampanyada değil; valiliğin ve belediyenin 
olmak üzere pek çok kampanya var. Omuz 
omuza bir örnek teşkil edelim ve yardımcı 
olalım. Dayanışma ruhunun da ülkemize yayıl-

masına elimizdeki imkanlarla hizmet etmeye 
çalışalım. Bugün Sayın Valimiz Ali Yerlika-
ya’nın açıkladığı kampanyaya katıldık. Nasıl 
katıldık? Kaptanımızdan aldığımız bilgi çer-
çevesinde Fenerbahçe Spor Kulübü olarak; bu 
sürece nasıl destek olabileceğimiz, bu kaynağı 
en iyi nasıl harcayabileceğimiz, en etkin nasıl 
kullanabileceğimiz konusunda muhtelif alter-
natifleri değerlendirdik. Bunlardan bir tanesi 
de Getir firmasıydı. 23 Mart günü Getir fir-
masıyla bir toplantı yaptık. Getir firması şu an 
bizim sponsorlarımızdan biri. Olası bir sokağa 
çıkma yasağı getirildiği takdirde ‘1200 küsur 
çalışanımıza erzak desteği yapabilmek için 
Getir firmasının imkanlarını kullanabilir mi-
yiz’ diye bir toplantı yapmıştık. Bu toplantıda 
sponsorumuzu daha iyi tanıma imkanı sağladık 
ve müthiş bir lojistik imkan, müthiş bir dijital 
altyapıya sahip olduklarını ve karış karış evleri, 
haneleri, sokakları bildiklerini gördük. Aradan 
geçen sürede kaynak kullanımı alternatifle-
rini değerlendirirken Getir şirketinden Sayın 
Nazım Salur’u aradım ve kendisine aramızda 
yapmak istediğimiz konulardan bir tanesinin 
şu an evlerinden çıkamayacak olan büyükle-
rimize, kronik hastalığı olan vatandaşlarımıza 
erzak dağıtmak istiyoruz dediğimiz zaman 
kendisi de şirket olarak Valiliğin yapacağı 
projeden bahsetti. Bu proje kapsamında biz de 
destek olmaya karar verdik ve bu sabah Sayın 
Valimizle yaptığımız konuşma çerçevesinde 
onun da kabul etmesiyle bu kutsal kampanyaya 
Fenerbahçe Spor Kulübü olarak futbolcularımı-
zın da yaptığı katkı sayesinde katıldık. Bizler 
de bu kaynakla 33 bin koli yani 33 bin aileye 
bu süreci bir nebze olsun daha rahat atlatabil-
meleri için destek sağlayacağız. Bu bağlamda 
hem Sayın Valimize, Valiliğimize ve bu kam-
panyaya katılan tüm gruplara bununla beraber 
bu kampanyanın gerçekleşmesini sağlayacak 
olan Getir şirketine de çok teşekkür ediyoruz. 
Bu kampanyada erzakların toparlanması, ko-
lilenmesi, doğru adreslere teslim edilebilmesi 
ve bunun haftalarca yapılabilmesi kaynak 
yaratmak kadar önemli hatta daha önemlidir 
diye düşünüyorum. Dolayısıyla Getir şirketine 
teşekkür ediyorum.” 

Başkan Ali Koç: “Bizlerin sağlığı için 
kendilerini riske eden tüm sağlık çalışanla-

rına, sağlık personeline ve Sağlık Bakanlı-
ğımıza bir kez daha şükranlarımızı sunuyo-
ruz”

“Bu vesileyle hayatlarını riske ederek çok 
az dinlenip çok uzun saatler çalışan, cephede 
bizlerin sağlığı için kendilerini riske eden tüm 
sağlık çalışanlarına, sağlık personeline ve Sağ-
lık Bakanlığımıza bir kez daha şükranlarımızı 
sunuyor, onlara bu mücadelede güç, kuvvet, 
kudret, sabır ve sağlık diliyorum. Ancak bu-
nunla beraber çoğumuz bu süreci evlerimizde 
geçirirken hayatlarımızın bir şekilde devam 
etmesini sağlayan, cephede olmasa da cephe 
arkasındaki tüm diğer meslek gruplarına ve 
emekçilerine Fenerbahçe Spor Kulübü olarak 
teşekkürlerimizi sunuyorum. Allah sizleri de 
korusun, sizlere de güç, kuvvet versin. Sevgili 
Fenerbahçeliler, tüm halkımız... Bugünler de 
geride kalacak. Bu süreçte kendimize de odak-
lanmalıyız. Ruh sağlığımıza, fiziki sağlığımıza 
da dikkat etmeliyiz. İyimser olmalıyız. Ola-
bilecek en kötü senaryoya hazırlıklı, temkinli 
olmakla beraber her daim umutlu olmalıyız, 
iyimser olmalıyız. Bu mücadeleden hep bera-
ber daha güçlü bir şekilde çıkacağımıza inan-
malıyız. Hepinizi saygı ve sevgiyle kucaklıyo-
rum. Sağ olun var olun.”
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Türk futbolunun sembol 
isimlerinden Rüştü Reçber’in 
koronavirüs testi pozitif çıktı. Işıl 
Reçber, eşinin hastaneye yatırıl-
dığını duyurdu.

Işıl Reçber, eşi Rüştü Reç-
ber’in koronavirüs testinin pozi-
tif çıktığını ve hastaneye yatırıl-
dığını açıkladı.

Eski milli kaleci Rüştü Reç-
ber’in birden gelişen hızlı semp-
tomlar gösterdiğini ifade eden 
Işıl Reçber, kendisinin ve ço-
cuklarının testlerinin ise negatif 
çıktığını duyurdu.

Işıl Reçber’in Instagram hesa-
bı aracılığıyla yaptığı açıklama 
şu şekilde:

“Sizlerle gerçeği en şeffaf 
şekilde paylaşırken daha güzel 
haberler vermek isterdim fakat 
üzülerek eşim Rüstü’yü CO-
VİD-19 teşhisiyle hastaneye 
yatırmış bulunuyoruz. Her şey 
normal ilerlerken birden bire 
gelişen hızlı semptomlarla biz de 
olayın şokundayız.

Kritik süreçler ve çok zor. 
Allah benim değerli eşimle bera-

ber tüm hastalara acil şifa kolay-
lık versin. Tek ricam şu süreçte 
insanların biraz daha vicdanlı 
ve saygılı olabilmeleri. Ailecek 
yaptırdığımız testlerde benim, kı-
zımın ve oğlumun negatif sadece 
eşimin pozitif çıkmıştır.

Bu sebeple bizler evde kendisi 
hastanede ve görüş izni yok.As-
lında en zor olanı da bu yanında 
olamamak.Ama Allah büyük 
önce ona sonra Türk hekimlerine 
emanet, inşallah bu da geçecek. 
Telefonlarım kilitlendi dönüş 
yapamıyorum üzgünüm tüm se-
venlere dostlara sizlere yürekten 
sevgiler. Dualarınızı eksik etme-
yin lütfen bu çok önemli....#sen-
güçlüsünRR”

Rüştü Reçber 
Koronavirüs 

Teşhisiyle Hastaneye 
Yatırıldı

Barcelona’nın kalecisi Marc-
Andre Ter Stegen, koronavirüs 
salgını sırasında geçirdiği 
karantina sürecine dair özel 
açıklamalarda bulundu.

İspanya’da yaklaşık 80 bin 
insana bulaşan ve 6 binden 
fazla kişinin hayatına mâl olan 
koronavirüs sebebiyle karantina 
tedbirleri alınırken sporcular da 
bu kurala uymaya devam ediyor.

Barcelona’da forma giyen 
Alman milli file bekçisi Marc-
Andre Ter Stegen, karantina 
sürecinde nasıl bir program takip 
ettiğini Goal ve DAZN’a anlattı.

Bu süreçte olabildiğince 
formunu korumaya çalıştığını 
söyleyen 27 yaşındaki kaleci, 
kulübün herhangi bir program 
konusunda oyunculara 
kural koymadığını belirtti 
ve vejeteryan bir beslenme 
programını takip ettiğini söyledi:

“Diyet yapmaya 
bayılmıyorum. Beslenme 
konusunda doğru dengeyi 
yakalamaya çalışıyorum. Herkes 
neyin sağlıklı, neyin sağlıksız 
olduğunu biliyor.”

“Sağlıklı yiyecekler taze 
olanlardır. Biz de bunu yapmaya 
çalışıyoruz. Çokça taze sebze 
ve meyve yiyoruz ancak şekere 

dikkat ediyoruz.”
“Kulüp herhangi bir yasak 

veya kural koymadı. Çoğunlukla 
vejetaryan bir beslenme 
programına uyuyoruz.”

Takım arkadaşlarını ve 
üst düzey futbol oynamayı 
çok özlediğini dile getiren 
Ter Stegen, nasıl antrenman 
yaptığına dair de bilgi verdi:

“En çok özlediğim şey, takım 
arkadaşlarımla birlikte sahaya 
çıkmak ve taraftarların önünde 
futbol oynayıp en üst düzeyde 
mücadele etmek.”

“Sezonun en önemli 
haftalarında böyle durmak 
ve kendi kendine formunu 
korumaya çalışmak çok zor.”

“Fiziğimi korumaya çok 
dikkat ediyorum. Şu anda topla 
pek haşır neşir olmuyorum, 
farklı şeyler yapıyorum. Şu anda 
bir fitness uygulamasıyla her gün 
çalışmalar yapıyorum.”

Bu zorlu günlerde mental 
olarak güçlü olmanın önemine 
vurgu yapan Ter Stegen sözlerini 
şöyle sonlandırdı: «Her zaman 
her durumda olumlu şeyleri 
görmeye çalışın: Mesela şu anda 
ailenizle birliktesiniz. Evde 
olmayı ve ailemizle beraber vakit 
geçirmeyi seviyoruz.»

Ter Stegen: 
“Diyet yapmaya 
bayılmıyorum”
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Çeşitli türlerde müzik ve radyo program sunuculuğu yapan
Asude ERHAN ile yaptığımız söyleşiyi sizlerle paylaşıyoruz:

Müziğe nasıl ve ne zaman
başladınız?
“Ben Yeditepe üniversitesi halkla ilişkiler mezunuyum. Müziğe ilgim 

küçük yaşlarda başladı. Aileden gelen bir özellik olduğu için sesimin 
güzel olduğu söylenir. Annem müzik eğitimi aldığı için bana da küçük 
yaşlardan itibaren müzik eğitimi aldığım için müziğe ilgim ve sevgim 
buradan geliyor. Müziğe olan ilgimden dolayı küçük yaşlarda Radyo ve 
Tv de çıkan şarkılara eşlik ederek şarkı söylemeye başladım. Müziğe 
olan ilgimden dolayı ailem beni sürekli müzik hollere götürüyordu. Bu 
sayede birçok sanatçıyla tanışma fırsatı da buldum. Okul yıllarında ise 
TRT spikeri olan Filiz Kabartay’ın yardımıyla bir çalışmam oldu. Filiz 
Kabartay’ın yardımıyla da Erdem Siyavüşgil’den müzik eğitimi aldım.”

Ne tür müzik dersi aldınız?
“Lise yıllarıma kadar Ahmet Necef Uğurlu’nun Halası İlhan 

Hanım’dan piyano eğitimi aldım. Daha sonra Üniversite yıllarında 
Erdem Siyavüşgil’den şan,solfej ve repertuvar eğitimi aldım. 
Aldığım eğitim sayesinde notalara olan hâkimiyetim ve müzik kulağı 
doygunluğum arttı.

Türk Sanat Müziği eğitimi alarak müzik hayatına başladım.”

Aldığınız müzik eğitiminin size ne katkısı oldu?
“Aldığım müzik eğitiminin bana katkısı çok fazla oldu. Hayalim olan 

şarkı söyleme isteğimi gerçekleştirdim. Aldığım eğitim sayesinde genç 
yaşlarda çok güzel bir albüm çıkartma imkanı

buldum. İlk albümüm “Aşık oldum” adlı çalışmamdır.”

Bu alanda çalışmalarınız nasıl devam ediyor?
“Çalışmalarım sürekli olarak devam ediyor. Çeşitli konferans, kongre 

ve seminerlerde moderatörlük yapıyorum. Kısmetse yaz aylarında güzel 
bir albüm çıkarmayı planlıyorum. Çıkartacağım albümümde günümüze 
uygun müzik motiflerini kullanıyorum. Albümün herkese hitap eden 
ve herkesin sıkılmadan dinleyebileceği bir yapısı var. Yeni yaptığım 
çalışmamın ilk çalışmam olan “Aşık Oldum” albümünden daha fazla 
bir yapısı ve formatı var. Yeni albümümde daha çok pop müzik üzerine 
çalışmalar yapıyorum.”

Radyoculuk mesleğine nasıl başladınız?
“Radyoculuk mesleğime Yeditepe Üniversitesi Kurucusu Bedrettin 

Dalan sayesinde oldu.
Bedrettin Dalan’ın kurduğu Radyo İstek kanalında çalışmalar 

yapmaya başladım. İlk
Deneyimim bu radyoda oldu. Radyoculuk mesleğimim temellerini 

burada attım. Radyo İstek
Kanalında iki yıl çalışma fırsatı buldum.
Yaptığım radyo yayınında güncel ve mesleki konuları işliyorum. 

Yayınlarımı konuklarla
Beraber yapıyorum onları ilgi alanı ve mesleklerine göre 

sürdürüyorum. Her hafta farklı bir
Meslekten konuk ile beraber yayın yapıyorum.” Son olarak 

Fenerbahçe kulübünün radyosunda programlar yaptım.

Müzik dışında hobileriniz neler?
“Hobilerim arasında yüzme, voleybol, piyano, tenis vardır. Boş 

vakitlerimde tenis oynamayı seviyorum. İlkokul yıllarından itibaren 
tenis eğitimi aldım. Piyano çalmayı ve şarkı söylemekte hobilerim 
arasındadır.”

ASUDE ERHAN
asudeerhan@windowslive.com

“Türk Sanat Müziği 
eğitimi alarak müzik 
hayatıma başladım”
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Koronavirüs 
Spor’u Durdurdu !..
Tüm dünyayı etkisi altına alan yeni tip koronavirüs (Kovid-19) salgını sebebiyle neredeyse 

tüm büyük spor organizasyonları ertelendi. İşte koronavirüs nedeniyle iptal edilen veya 
ertelenen bazı önemli uluslararası spor organizasyonları...

UEFA, 55 ülkenin federasyonlarının 
onayıyla 2020 Avrupa Futbol 
Şampiyonası`nı (EURO 2020) 11 
Haziran -11 Temmuz 2021 tarihleri 
arasına erteledi.

EURO 2020

UEFA, koronavirüs tehditinin 
geçmesi halinde Şampiyonlar Ligi 
finalinin 27 Haziran`a aldı.

Şampiyonlar Ligi

Amerikan Basketbol Ligi (NBA), 
basketbolculardan birinde yeni 
tip koronavirüs (Kovid-19) tespit 
edilmesinin ardından tüm maçlarını 
süresiz askıya aldı.

NBA

Copa America, koronavirüs salgını 
nedeniyle 2021 yılına ertelendi.

Copa America

Euroleague yönetimi, koronavirüs 
salgını nedeniyle THY Avrupa Ligi 
ve 7Days Eurocup’ta oynanması 
planlanan karşılaşmaların yeni bir 
karara kadar durdurulduğunu açıkladı.

THY Avrupa Ligi

UEFA, koronavirüs tehditinin 
geçmesi halinde UEFA Avrupa Ligi 
finalinin 24 Haziran`da oynanmasını 
teklif etti.

UEFA Avrupa Ligi

Avrupa Voleybol Konfederasyonu 
(CEV), yeni tip koronavirüs 
(Kovid-19) salgını nedeniyle tüm 
organizasyonları erteledi.

CEV (Voleybol)

Elmas Lig’in (Diamond League) 
ilk üç yarışı yeni tip corona virüs 
(Kovid-19) nedeniyle askıya alındı. 
Organizasyonun internet sitesinden 
yapılan açıklamada, ilk üç yarışının 
planlanan tarihlerde yapılamayacağı 
kaydedildi.

Diamond League
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Uluslararası Otomobil Federasyonu 
(FIA) ve Avustralya Grand Prix 
Kurumu tarafından yapılan ortak 
açıklamada, “Formula 1 ve FIA, 
Avustralya Grand Prix Corporation`ın 
(AGPC) tam desteğiyle Avustralya 
Grand Prix`si için yapılacak tüm 
Formula 1 faaliyetlerinin iptal edilmesi 
kararını aldı.’’ ifadelerine yer verildi.

Formula 1

Asya Futbol Federasyonu, yeni 
tip koronavirüs (Kovid-19) salgını 
nedeniyle 2020 AFC Asya Kupası 
maçlarını erteledi. Kupadaki yeni 
takvimin koronavirüsle ilgili 
gelişmelere bağlı olarak üye 
federasyonlar ve kulüplerle birlikte 
oluşturulacağı belirtildi.

2020 AFC Asya Kupası

CONMEBOL`dan yapılan 
açıklamada, koronavirüs tedbirleri 
kapsamında Güney Amerika`nın iki 
büyük futbol turnuvası Libertadores 
ve Sudamericana`nın 5 Mayıs`a kadar 
askıya alındığı duyuruldu.

Libertadores ve Sudamericana

Profesyonel Tenisçiler Birliği 
(ATP) ve Kadınlar Tenis Birliğinin 
(WTA) düzenlediği turnuvalar, 
yeni tip koronavirüs (Kovid-19) 
salgını nedeniyle 7 Haziran`a kadar 
durduruldu.

Tenis

FIFA, Çin`de gerçekleştirilecek 
2021 Dünya Kulüpler Kupası`nın 
ertelendiğini duyurdu. Dev turnuvanın 
hangi tarihte yapılacağına FIFA`nın 
gelecekteki toplantılarında karar 
verilecek.

FIFA 2021
Dünya Kulüpler Kupası

Uluslararası Otomobil Federasyonu 
(FIA), dünya genelinde yayılan ve 
Fransa`da da yoğun etkisi görülen 
koronavirüs salgını nedeniyle Le Mans 
24 Saat Yarışları`nın ertelendiğini 
açıkladı.

Le Mans 24 Saat Yarışları

Uluslararası Olimpiyat Komitesi, 
2020 Tokyo Olimpiyat Oyunları`nın 
yeni tip koronavirüs (Kovid-19) salgını 
nedeniyle ertelendiğini açıkladı.

2020 Tokyo Olimpiyat Oyunları Koronavirüs salgını, dünyanın 
önde gelen motorsporları 
organizasyonlarından IndyCar`ı da 
etkilemeye devam ediyor. Sezonun ilk 
3 yarışının ertelendiği organizasyonda, 
tarihi Indianapolis etabı da Ağustos 
ayına kaydırıldı.

IndyCar
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Antonio Cassano’ya göre Li-
onel Messi, Diego Maradona’yı 
geride bıraktı.

Eski futbolculardan Antonio 
Cassano, Lionel Messi - Diego 
Maradona tartışmalarındaki ye-
rini aldı. Cassano’ya göre Barce-
lonalı yıldız daha iyi bir futbolcu 
olduğunu kanıtladı.

2006-07 sezonunda Real Mad-
rid formasıyla La Liga şampi-
yonluğu yaşayan Cassano, Mes-
si’nin 15 yıl boyunca gösterdiği 
istikrara vurgu yaptı.

Corriere dello Sport’a konu-
şan Cassano, “Maradona dört beş 
yıl boyunca daha önce görme-
diğimiz şeyler yaptı ama Messi 
aynı şeyi 15 yıldır yapıyor. 710 
gol attı, 300 asist yaptı. Messi 
sahadayken takımı maça 1-0 
önde başlıyor. Maradonacılar 
Messi’nin daha iyi olduğunu 
kabul etmek zorunda.” şeklinde 

konuştu.
Brezilyalı Ronaldo’ya da öv-

güler yağdıran İtalyan, “Kendi 
evimizde 1-0 yeniliyorduk. Tüm 
stadyum bizi ıslıklıyordu, özel-
likle de Ronaldo’yu. Soyunma 
odasında hoca Ronnie’yi oyun-
dan alıp Van Nistelrooy’u oyuna 
sokmak istedi ama Ronaldo onu 
durdurup ‘15 dakikada iki gol 
atmazsam beni çıkarabilirsin’ 
dedi. İkinci yarı başladı, 15 da-
kikada 2-1 öne geçtik ve iki golü 
de Ronaldo attı. O dönem bir 
futbol tanrısı varsa o da Ronaldo 
diye düşünüyordum ama sonra 
Messi’yi keşfettim.» ifadelerini 
kullandı.

Arjantin tarihinin en golcü 
futbolcusu olan Messi, takımı 
2014 Dünya Kupası finaline 
kadar taşımış fakat kupayı Al-
manya’ya kaybetmesine engel 
olamamıştı.

Cassano: “Messi, 
Maradona’dan daha 

iyi”
Boca Juniors’ın sportif 

direktörü Jorge Bermudez, 
Edinson Cavani’nin Arjantin’e 
gelmek istediğini söyledi.

Paris Saint-Germain’in 
Uruguaylı golcüsü Edinson 
Cavani’ye Arjantin yolu 
gözüktü.

Arjantin devi Boca Juniors’ın 
sportif direktörü Jorge 
Bermudez, PSG’deki sözleşmesi 
sonra erecek olan 33 yaşındaki 
santrfor Cavani’nin çok yakında 
takıma katılabileceğini söyledi.

Radio Cooperativa’ya 
konuşan Bermudez, kulüp 
efsanesi Juan Roman 
Riquelme’nin başkan yardımcısı 

olmasıyla Cavani’yi renklerine 
bağlayabileceklerini belirtti:

“Riquelme’nin Uruguaylı eski 
futbolcu Diego Forlan ile olan 
yakınlığı sayesinde Cavani’nin 
yakında transfer edilebileceğini 
umuyorum. Bize çok yardımı 
dokunabilir. Bence o da Boca 
Juniors’a gelmek istiyor. Eğer 
Boca’ya gelirse gerçek arzularla 
gelir.”

200 golle PSG’de tüm 
zamanların en golcü oyuncusu 
olma rekorunu elinde tutan 
Cavani, sezon başında yaşadığı 
sakatlık sebebiyle formayı 
Inter’den kiralık olarak gelen 
Mauro Icardi’ye kaptırmıştı.

Jorge Bermudez:  
“Cavani, Boca Juniors’a 

gelmek istiyor”
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Manchester United’ın efsane 
futbolcularından Rio Ferdinand, 
Premier Lig’de bu sezonun iptal 
edilmesi gerektiğini söyledi.

Futbolculuk kariyerinde 
Manchester United formasıyla 
büyük başarılar yakalayan eski 
İngiliz oyuncu Rio Ferdinand, 
koronavirüs salgını sebebiyle 
ertelenen 2019-20 Premier Lig 
sezonunun iptal edilmesini ve 
Liverpool’un şampiyon ilan 
edilmemesi gerektiğini savundu.

Tüm dünyada binlerce insanın 
hayatına mâl olan koronavirüs 
nedeniyle neredeyse tüm spor 
faaliyetleri durdurulmuş ve buna 
bağlı olarak geçtiğimiz günlerde 
Premier Ligin ertelenme süresi 
30 Nisan’a alınmıştı.

Ferdinand, bu şartlar altında 
sezona devam edilmesinin 
ve 25 puan farkla liderlik 
koltuğunda oturan Liverpool’un 
şampiyonluğunun tescil 
edilmesinin yanlış olacağını 
belirterek BT Sport’a şunları 
söyledi:

“Böyle zamanlarda ailenizde 
hayattan izole olduğunuz zaman 
spor gibi şeylerin önemini ikinci 
plana atıyor.

“Futbolun sadece bir oyun 
olduğunu unutmamamız lazım. 
Önümüzdeki günlerde acil bir 
çözüm bulunamazsa bu sezonun 
iptal edilmesi ve önümüzdeki 
sezona sıfırdan başlanması 
gerekiyor.”

“Birçok Liverpool taraftarı, 
‘Liverpool’un şampiyon 
olmasını istemiyorsun’ 
diyecektir. Beni dinleyin, eğer 
benim takımım da aynı durumda 
olsa kendi çıkarımdan önce 
insanların sağlığını ve toplum 
yararını düşünürdüm.”

“Bu noktada kimin şampiyon 
olacağı, kimin ligden düşeceği, 
kimin Şampiyonlar Ligi 
potasında olduğunun hiçbir 
önemi yok.

“Herkesin iyiliğini 
düşünüyorum. Bu, siyah ve 
beyaz kadar net bir durum. 
Sezonu iptal edin ve baştan 
başlayın. Hayal kırıklığına 
uğrayanlar da olacak, bu 
karardan tatmin olanlar da... 
Ama hangi yolu seçerlerse 
seçsinler her daim üzülenler 
ya da sevinenler çıkacak. Bu 
koşullar altında kimseyi aynı 
anda memnun edemezsiniz.”

Rio Ferdinand: 
“Premier Lig’de 

sezon iptal edilmeli”

Premier Lig kulüpleri 
haziran ve temmuz aylarında 
gerçekleştirilecek mini turnuva 
tadında bir fikstür ile sezonu 
tamamlamayı hedefliyor.

Premier Lig’de 2019-20 
sezonunun tamamlanması için ön 
plana çıkan çözümler arasında 
Dünya Kupası’na benzer bir 
formatta mini turnuva fikstürü 
uygulanması fikri ön plana çıktı.

Koronavirüs (Covid-19) 
salgını nedeniyle dünyadaki 
birçok spor organizasyonu 
ertelendi ya da askıya alındı. 
Bunların arasında Premier Lig 
de var.

Independent’ın edindiği 
bilgilere göre, ligde kalan 
92 maçın kulüplerin kendi 
statlarında seyircisiz oynanması 
planı ihtimaller arasında 
değerlendirilmeye devam 
ediliyor fakat son dönemde 
maçları Dünya Kupası 
formatında bir kamp düzeniyle 
tamamlama senaryosu gündeme 
geldi.

Plana göre takımlar 
ülkenin orta bölümünde yer 
alan Midlands’de seçilecek 
lokasyonlarda izole kamplarda 

çalışmalarını yürütecek ve 
maçlar bu bölgelerde oynanacak. 
Her gün birkaç maç oynatılması 
ve bu maçların tamamının canlı 
yayınlanması planlanıyor. Bu 
planı hükümet de destekliyor.

Bu öneri dahilinde, 
uluslararası milli turnuvalarda 
olduğu gibi her takımın ayrı 
otellerde kampa alınması ve 
karantina şartlarında koronavirüs 
testlerine tabi tutulması 
planlanıyor.

Premier Lig’de sezonun 
geçersiz sayılması önerilerini 
son zamanlarda dinlendiren 
figürler olsa da kulüpler sezonu 
tamamlamaktan yanalar. 
Özellikle TV anlaşmaları 
nedeniyle doğabilecek olası 
sıkıntıları göze almak istemeyen 
kulüpler 2019-20 sezonu 
tamamlanmadan yeni sezonu 
başlatmak istemiyorlar.

Premier Lig’de 2019-20 
sezonu askıya alındığında 
Liverpool en yakın takipçisi 
Manchester City’nin 25 puan 
önünde lider durumdaydı. 
Kırmızılar iki galibiyet daha 
almaları halinde 30 yıldır süren 
şampiyonluk hasretlerine son 
verecekler.

Premier Lig için 
Dünya Kupası 

Tarzında Çözüm
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İtalya Spor Bakanı Vincenzo 
Spadafora, 3 Mayıs’a ertelenen 
profesyonel liglerin, bu tarihte 
başlamayacağını açıkladı.

Ülkenin önde gelen yüksek 
tirajlı gazetelerinden La Repubb-
lica’ya konuşan Bakan Spada-
fora, futbol liglerinin ne zaman 
başlayacağına ilişkin, “Futbol, 3 
Mayıs’ta başlamayacak. Serie A 
takımları durmaları gereken za-
manda zaten hata yaptılar. Şunu 
anlamalılar ki, hiçbir şey eskisi 
gibi olmayacak.” ifadelerini kul-
landı.

Spadafora, liglerin 3 Mayıs’ta 
başlamasını gerçekçi bulmadığı-
nı da dile getirdi.

Bakan Spadafora, sporun sa-
dece futboldan, futbolun da sade-
ce Serie A’dan ibaret olmadığını 
ifade ederken, futbol dışında 
İtalya’daki diğer spor federas-
yonları ve amatör kulüpler için 
400 milyon avro değerinde bir 
destek paketi üzerinde çalıştıkla-
rını kaydetti.

Bakan Spadafora, bu kriz 
karşısında Avrupa Birliği’nin de 
anlaması gereken çok şey oldu-
ğunu belirtirken, “Avrupa’da ya 
hepimiz ulusal egolarımızdan 
daha büyük bir sorunla karşı 
karşıya olduğumuzu anlayacağız 
ya da ortak bir ev düşüncemizi 
kaybedeceğiz.” değerlendirme-
sinde bulundu.

Bu arada, İtalya Futbol Fede-
rasyonu (FIGC) Başkanı Gabrie-
le Gravina da Serie A takımla-
rından Juventus’ta oyuncuların 
ve teknik direktör Maurizzio 
Sarri’nin kulüple maaş kesintisi 
anlaşmasının diğer tüm kulüplere 
örnek olması gerektiğini dile 
getirdi.

Corriere dello Sport’ta yer 
alan haberde, Gravina, siyah-be-
yazlı kulüpteki bu adımın, acil 
duruma önemli bir cevap olduğu-
nu kaydetti.

İtalya Spor Bakanı: 
“Serie A takımları 

hata yaptılar”

Bayern Münih’in eski başka-
nı, salgının futbol ekonomisine 
de büyük bir darbe vurduğunu ve 
transfer ücretlerinin düşeceğini 
belirtti.

Dünya koronavirüs salgınıyla 
mücadele ederken futbol dünyası 
da virüsten etkilendi.

Avrupa’da ve dünyada birçok 
spor organizasyonu ertelendi, 
liglere ara verildi. Bayern Mü-
nih’in eski başkanı Uli Hoeness 
ise koronavirüsün gelecekte fut-
bola etkisiyle ilgili açıklamalarda 
bulundu.

Kicker’ a konuşan Hoeness, 
salgının futbol ekonomisini 
etkileyeceğini belirterek, ‘’Bu 
durum futbolun bazı noktalarda 

değişmesi için bir fırsat sunu-
yor’’ dedi.

Gelecekte transfere ödenen 
ücretlerin düşeceğini söyleyen 
Hoeness, ‘’Ne olacağını bile-
meyiz ancak yakın gelecekte 
100 milyon euro’luk bir transfer 
hayal edemiyorum. Transfer 
ücretleri düşecek ve şimdiki ko-
numuna gelmesi birkaç yılı bula-
cak. Çünkü tüm ülkeler bundan 
etkileniyor. Muhtemelen yeni bir 
futbol dünyası ortaya çıkacak’’ 
diye konuştu.

Hayatı boyunca Bayern 
Münih’te futbolcu, menajer ve 
başkan olarak görev yapan 68 
yaşındaki Hoeness, son seçimde 
adaylığını koymamış ve Bavyera 
ekibinin yeni başkanı olarak Her-
bert Hainer seçilmişti.

Uli Hoeness: 
“Salgından sonra 

yeni bir futbol 
dünyası ortaya 

çıkacak”
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Everton’ın teknik direktö-
rü, yeni tip koronavirüs (CO-
VID-19) salgını nedeniyle 
futbolun durması hakkındaki 
düşüncelerini belirtti.

Everton’ın teknik patronu 
Carlo Ancelotti, UEFA Şampi-
yonlar Ligi’nde Liverpool’un 
Atletico Madrid’e elendiği maçı 
hakkında Liverpool Teknik Di-
rektörü Jürgen Klopp’la konuş-
tuklarını Corriere dello Sport’a 
anlattı.

Liverpool-Atletico Madrid 
maçının seyircili oynanmasını 
eleştiren Ancelotti “Klopp’la bir-
kaç gün önce konuştum. Atletico 
Madrid maçının oynanmasını 
suç olarak nitelendirdi ve bence 
bu konuda çok haklı” ifadelerini 
kullandı.

Premier Lig’in 30 Nisan’dan 
önce başlamayacağının açıklan-
ması hakkında da konuşan de-
neyimli teknik adam “Şu an hiç 
alışık olmadığımız bir durumda 
yaşıyoruz. Önceliğimiz salgını 
önleyip, sağlığımızı korumak. 
Lig ne zaman başlamış, ne za-
man bitmiş, tarihler... inan bana 
hiç umrumda değil. Bu düşündü-
ğüm en son şey. Maaşların kesin-
tiye uğraması, ödemelerin askıya 
alınması ile ilgili şeyler duyu-

yorum. Bence bunlar şimdiden 
konuşulmamalı. Yakın zamanda 
ekonomi değişecek. Televizyon 
haklarından alacağımız para aza-
lacak, oyuncular ve teknik direk-
törler daha az para kazanacak, 
bilet fiyatları düşecek, insanlar 
daha az paraya sahip olacak. Tek-
rar ediyorum şu an için önemli 
olan şey virüsle efektif bir şe-
kilde mücadele etmek” şeklinde 
düşüncelerini belirtti.

Ancelotti, Klopp’a hak 
verdi: “Atletico maçının 

oynatılması suçtu”

Sion’un ücretlerinde kesintiye 
gitmedikleri için sözleşmelerini 
feshettiği dokuz oyuncundan biri 
olan Alex Song konuyla ilgili 
açıklamalarda bulundu.

İsviçre Süper Lig ekibi Si-
on’da yönetim, koronavirüs 
salgını nedeniyle A takım fut-
bolcularından ücretlerinde ciddi 
şekilde kesintiye gitmelerini 
istemişti

Buna göre kulüp başkanı Ch-
ristian Constantin oyunculara ge-
çici bir işsizlik anlaşması sunup 
aylık 12 bin euro teklif etmişti. 
Bu isteğe olumsuz yanıt veren 
dokuz futbolcunun sözleşmeleri 
feshedilmişti.

Bu futbolculardan biri olan 
Alex Song, RMC Sport’a yap-
tığı açıklamada kulübü FIFA’ya 
şikayet etmeye hazırlandığını 
söyledi.

Song, “Cuma günü (20 Mart) 
hazırlık maçı oynadık. Pazartesi 
günü de başkanla buluşacaktık. 
Sonra haber çıkmadı. Salı günü 

WhatsApp’tan bir mesaj aldık. 
Ücretlerimizde indirime gidece-
ğimizi belirten bir belgeye imza 
atmamız istendi. Belgeye göre 
bize 12 bin euro ödenecekti. Baş-
ka hiçbir açıklama yapmadılar” 
ifadelerini kullandı.

Yönetimin futbolcularla 
oturup konuşmak yerine sözleş-
meleri feshetme yoluna gittiğini 
söyleyen Song, “Bugün her ku-
lüpte futbolcularla görüşmeler 
yapılıyor. Konuyla ilgili bize 
bilgi verilmedi. Kaptanımız da 
bilmiyordu. Biz de futbolcular 
olarak belgeyi imzalamama ka-
rarı aldık. Çünkü açıklama bekli-
yorduk. Çözüm üzerinde konuşa-
bilirdik ama ne oldu bilmiyorum. 
Yaşananları kimse anlayamadı” 
diye konuştu.

Sion’da Alex Song’un yanı 
sıra Christian Zock, Pajtim Ka-
sami, Ermir Lenjani, Xavier 
Kouassi, Birama Ndoye, Johan 
Djourou, Mikael Facchinetti ve 
Seydou Doumbia ile yollar ay-
rılmıştı.

Alex Song: “Neden 
kovulduğumuzu 
anlamıyoruz”
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Eski teknik direktör  
Manchester United’ın Fransız 
yıldızını eleştirdi.

Liverpool’un efsane 
oyuncularından Graeme Souness, 
Manchester United’ın Fransız 
oyuncusu Paul Pogba için «Ona 
karşı oynamak çocuk oyuncağı» 
dedi.

Souness, The Times’daki 
köşesinde “Pogba üst düzey 
seviye bir futbolcu olmak için 
atletizm ve teknik gibi her 
şeye sahip. Ancak oyuna olan 

tavrı hiç doğru değil. Pogba 
sahaya her çıktığında aklında 
‘Bugün nasıl zeki bir oyuncu 
olduğumu göstermeliyim; bir 
yıldız olduğumu kanıtlamalıyım’ 
düşünceleri bulunuyor. Ona 
karşı oynamak çocuk oyuncağı” 
ifadelerini kullandı.

Manchester United’daki 
geleceği tartışılan Paul Pogba, 
bu sezon sakatlığı nedeniyle 
sadece 8 kez sahaya çıkabildi. 27 
yaşındaki oyuncu bu maçlarda 2 
asistlik katkı sağlayabildi.

Graeme Souness: 
“Pogba’ya karşı oynamak 

çocuk oyuncağı”

Manchester United’ın eski 
oyuncusu futbol yeniden 
oynanmaya başlandığında 
uygulanması için 5 adımlık bir 
plan önerdi.

Gary Neville, yeni tip 
koronavirüs (COVID-19) salgını 
nedeniyle askıya alınan liglerin 
yeniden oynatılmaya başlatılması 
halinde transfer dönemi süresinin 
12 aya çıkartılmasının iyi 
olacağını söyledi.

Kariyerinde sekiz Premier Lig 
şampiyonluğu bulunan Neville, 
seyircisiz maçlara karşı olduğunu 
belirtirken, aynı zamanda 
EURO 2020 de ertelenmişken 
kalan maçların tamamlanması 
gerektiğini savundu.

Twitter hesabından bir 

paylaşımda bulunan Gary 
Neville “Güvenlik sağlandıktan 
sonra sezonu bitirmeliyiz. Eğer 
gerekirse gelecek sezonun 
fikstürü daraltılabilir. Transfer 
dönemi Mayıs ayında açılıp 
bütün 2020-21 sezonunda devam 
etmeli, oyuncuların kontratları 
geçici olarak uzatılmalı ve 
ihtiyacı olan kulüplere finansal 
paketler sunulmalıdır” ifadelerini 
kullandı.

Kısa süre içerisinde fazla 
maç oynamak istemeyen üst 
düzey oyunculara karşı olduğunu 
söyleyen Neville “Futbol geri 
döndüğünde bu saçmalıkları 
duymak istemiyorum. 
Sıkıştırılmış fikstürde en fazla 
9-10 maç oynayacaklar” şeklinde 
düşüncelerini belirtti.

Gary Neville: “Transfer 
dönemi 12 ay olmalı”

Barcelona’nın efsane oyuncu-
su, eski kulübünde teknik direk-
törlük yapmak istediğini belirtti.

Kariyerinin ilk 18 yılını Bar-
celona’da geçirdikten sonra Ka-
tar ekiplerinden Al-Sadd’a trans-
fer olan ve aktif futbol hayatını 
sonlandıran Xavi, Barcelona 
kariyerinde 25 kupa kazanmıştı.

Geçtiğimiz Ocak ayında Bar-
celona, teknik direktörü Ernesto 
Valverde ile yollarını ayırmasının 
ardından bu görev için ilk olarak 
Xavi ile görüşmüştü.

Xavi ise Barcelona’nın tek-
nik direktörü olmak için doğru 
zaman olmadığını düşünerek 
teklifi reddetmişti. Katalan ekip 
de Real Betis’in teknik patronu 
Quique Setien’i takımın başına 

getirmişti.
İspanyol gazete La Vanguar-

dia’ya röportaj veren Xavi, Bar-
celona’ya dönme konusunda çok 
heyecanlı olduğunu söyledi.

Xavi “Barcelona’ya dönmek 
istediğimden eminim. Çok he-
yecanlıyım. Kendimi teknik 
direktör olarak görebiliyorum ve 
bilgilerimi oyunculara aktarabi-
leceğimi düşünüyorum. Ancak 
tamamen sıfırdan başlayan ve 
kararların tamamının bana ait 
olduğu bir düzen kurulursa bu 
görevi yürütebilirim. Birlikte 
çalıştığım insanlarla aramda gü-
ven ve sadakat olmasını isterim. 
Sorunlu bir soyunma odasında 
bu mümkün değil” ifadelerini 
kullandı.

Xavi: “Barcelona’ya geri dönmek 
istiyorum”
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Real Madrid’in golcü futbol-
cusu Karim Benzema, Olivier 
Giroud karşılaştırmalarına yanıt 
verdi.

Real Madrid’de forma giyen 
Fransız futbolcu Karim Ben-
zema, bir diğer Fransız forvet 
Olivier Giroud ile karşılaştırıl-
masına, “Formula 1 ile kartingi 
karşılaştıramazsınız. Ben Formu-
la 1’im” cevabını verdi.

Benzema, Instagram hesabın-
dan yaptığı canlı yayında takipçi-
lerine açıklamalarda bulundu.

Giroud ile karşılaştırılama-
yacağını söyleyen 32 yaşındaki 
oyuncu, “Formula 1 ile kartingi 
karşılaştıramazsınız. Ben Formu-
la 1’im. Onun kendi kariyeri var, 

istediği şeyleri yapıyor ve golle-
rini atıyor. Onun hakkında çok 
düşünmüyorum, o kendi yolunda 
ben kendi yolumdayım” ifadele-
rini kullandı.

Giroud’un oyun tarzının Fran-
sa Milli Takımı’na yakıştığını 
belirten Benzema, şöyle konuştu: 

“Orada iyi çünkü Mbappe ve 
Griezmann gibi hızlı ve onun 
etrafında oynayıp kendisine 
gol attırabilecek oyuncular var. 
Defans oyuncuları üzerinde ağır-
lığını hissettiriyor ve etrafında-
kilere gol atma imkanı sağlıyor. 
Oyununu herkes seviyor mu 
bilmiyorum. Olağanüstü oynamı-
yor ve yaptığı şeyler muhteşem 
değil ama Fransa Milli Takımı’na 
uyuyor.”

Benzema: “Formula 
1 ile Kartingi 

Karşılaştıramazsınız”

Antoine Griezmann’ı keşfeden 
Eric Olhats, yıldız futbolcunun 
Barcelona’da sorunlar yaşadığını 
iddia etti.

Antoine Griezmann’ı keşfeden 
scout olarak bilinen Eric Olhats, 
Fransız yıldızın Barcelona’da 
mutlu olmadığını öne sürdü.

Eric Olhats, Griezmann’ın 
henüz 13 yaşındayken Real 
Sociedad’a transfer olmasını 
sağladı. Sociedad formasıyla 
201 karşılaşmaya çıkan Fransız 
oyuncu, sonrasında Atletico 
Madrid’e ve Barcelona’ya 
transfer oldu.

Olhats, Mundo Deportivo’ya 
yaptığı açıklamada, “Atletico 

Madrid’den ayrıldığında yaşanan 
karışıklığı ve tartışmaları 
görünce çok üzülmüştüm. 
Bu durum beni gerçekten 
kötü etkiledi. Ancak neden 
Barcelona’ya imza atmak 
istediğini anlayabiliyorum. 
Barça, Barça’dır” şeklinde 
konuştu ve ekledi:

“Diğer oyuncular ve 
arkadaşları, onun Barcelona’nın 
oyun taktiğine uyum 
sağlayacağını söyledi ancak ben 
onun performansından memnun 
değilim. Sorunları var ve keyif 
almıyor. Onun sahip olduğu 
yeteneğin farkındayım. Çok daha 
fazlasını yapabilir.”

İlginç iddia !  
''Griezmann’ın sorunları 

var ve keyif almıyor”
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Real Madrid’in 
golcü futbolcusu Karim 
Benzema, Olivier Giroud 
karşılaştırmalarına yanıt verdi.

Real Madrid’de forma 
giyen Fransız futbolcu Karim 
Benzema, bir diğer Fransız 
forvet Olivier Giroud ile 
karşılaştırılmasına, “Formula 1 
ile kartingi karşılaştıramazsınız. 
Ben Formula 1’im” cevabını 
verdi.

Benzema, Instagram 
hesabından yaptığı canlı yayında 
takipçilerine açıklamalarda 
bulundu.

Giroud ile 
karşılaştırılamayacağını söyleyen 
32 yaşındaki oyuncu, “Formula 1 
ile kartingi karşılaştıramazsınız. 
Ben Formula 1’im. Onun kendi 
kariyeri var, istediği şeyleri 
yapıyor ve gollerini atıyor. Onun 
hakkında çok düşünmüyorum, 
o kendi yolunda ben kendi 
yolumdayım” ifadelerini 
kullandı.

Giroud’un oyun tarzının 
Fransa Milli Takımı’na 
yakıştığını belirten Benzema, 
şöyle konuştu: 

“Orada iyi çünkü Mbappe ve 
Griezmann gibi hızlı ve onun 
etrafında oynayıp kendisine 
gol attırabilecek oyuncular var. 
Defans oyuncuları üzerinde 
ağırlığını hissettiriyor ve 
etrafındakilere gol atma imkanı 
sağlıyor. Oyununu herkes 
seviyor mu bilmiyorum. 
Olağanüstü oynamıyor ve yaptığı 
şeyler muhteşem değil ama 
Fransa Milli Takımı’na uyuyor.”

Benzema: “Formula 
1 ile Kartingi 

Karşılaştıramazsınız”

İtalyan futbol efsanesi Filippo 
Inzaghi, koronavirüs krizi sebe-
biyle ara verilen ligin tamamlan-
maması durumunda kulüplerin 
zarar göreceğini söyledi.

Filippo Inzaghi, koronavirüs 
salgınının en çok ektilediği Av-
rupa ülkesi olan İtalya’da futbol 
kulüplerinin geleceğinin tehlike 
altında olduğunu söyledi.

Serie B ekiplerinden Beneven-
to’yu çalıştıran Inzaghi, Sky Ita-
lia’ya verdiği röportajında salgın 
nedeniyle ara verilen liglerin yaz 
aylarında tamamlanması gerekti-
ğini; aksi takdirde bazı kulüple-
rin yok olabileceğini belirtti:

“Futboldan bahsetmek zor. 
Hepimiz sağlığımız için bir adım 
geride duruyoruz, hepimizin en 
önemli önceliği bu.”

“Ancak her şey sona erdiğinde 
yeniden oynamaya başlamak is-
tiyoruz, doğru olan bu. Hepimiz 
8 ay önce başladığımız şeyi bitir-
mek istiyoruz. Ligler bitirilmek 
zorunda.”

“Yanlış anlaşılmaları ve biri-
lerinin zarar görmesini engelle-
menin en iyi yolu bu. Haziran, 
temmuz ve ağustos aylarında 
oynamaya hazırız. Ligi bitirmek 

istiyoruz. Aksi yöndeki her türlü 
karar birilerini cezalandırmak 
olacak. Davalara gideceğiz, bazı 
kulüpler yok olacak. Futbol yal-
nızca 2 ay değil; 2 yıl kaybetmiş 
olacak.”

Abisi Simone Inzaghi Lazio 
ile başarılı bir süreç geçirirken 
Filippo Inzaghi ise Benevento 
ile 28 maçta 21 galibiyet almayı 
başardı. Serie A’da Juventus’un 
1 puan gerisinde ikinci sırada 
oturan kardeşinin takımı hak-
kında övgü dolu sözler söyleyen 
Filippo Inzaghi, “Simone her 
konuda benden çok daha iyi. Ben 
yalnızca ondan bir şeyler öğre-
nebilirim. Simone modern bir 
teknik direktör ve onun Lazio’su 
göz alıcı» dedi.

Hem Lazio’da hem de Serie 
A’da bu sezonun en golcü oyun-
cusu Ciro Immobile ile kendi 
futbolculuğu karşılaştırıldığında 
Filippo, “Kıyaslama yapmayı 
sevmem ama Immobile şu anda 
gördüğüm en iyi İtalyan fut-
bolcu. Her zaman gol atıyor ve 
belirleyici rol oynuyor. Benim en 
sevdiğim santrfor tipi” ifadeleri-
ni kullandı.

Filippo Inzaghi: “Futbol 
kulüpleri yok olacak”
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Tottenham’ın golcü oyuncusu, 
kulüpteki geleceği ile ilgili açık-
lamalar yaptı.

İngiliz ekiple 2024 yılına 
kadar sözleşmesi bulunan Har-
ry Kane’in peşinde başta Real 
Madrid olmak üzere Juventus 
ve Manchester City gibi Avrupa 
devleri bulunuyor.

İngiliz golcü, kulübüyle söz-
leşmesi olmasına rağmen kari-
yerinin geri kalanıyla ilgili hala 
kesin bir karar vermiş değil.

Eski futbolculardan Jamie 
Redknapp’ın Instagram’dan 
yaptığı canlı yayına konuk olan 
Kane, taraftarların sorularına 
yanıt verdi.

Kane “Bu sorular bana çok 
soruluyor. Şimdilik ne ayrıla-

cağımı söyleyebilirim ne de 
kalacağımı... Tottenham’ı sevi-
yorum. Tottenham’ı her zaman 
çok seveceğim. Söylediğim 
gibi eğer takımın doğru yolda 
olduğunu hissetmezsem, kala-
cağımı düşünmüyorum. Tutkulu 
bir oyuncuyum. Gelişmek ve 
daha iyi olmak istiyorum. En 
iyilerden biri olmak istiyorum. 
Bu da tamamen takımda neler 
olacağına bağlı. Kesin olarak 
karar vermedim. Sonsuza kadar 
Tottenham’da kalmayabilirim” 
ifadelerini kullandı.

Geçtiğimiz Ocak ayındaki 
Southampton maçında ciddi bir 
sakatlık geçiren 26 yaşındaki 
oyuncu bu sezon çıktığı 25 resmi 
maçta 17 gol ve 2 asistlik perfor-
mans sergiledi.

Harry Kane: “Sonsuza 
kadar Tottenham’da 

kalmayabilirim”

Paris Saint-Germain forması 
giyen Arjantinli futbolcu Angel 
Di Maria, 2014 Dünya Kupası 
finalinden önce yaşadıklarını 
anlattı.

Angel Di Maria, 2014 Dünya 
Kupası finali öncesinde Real 
Madrid’den bir mektup aldığını 
ve yırttığını söyledi.

Arjantinli futbolcu 2014 Dün-
ya Kupası’nda Belçika’ya karşı 
oynadığı çeyrek final mücade-
lesinde bir sakatlık yaşamış ve 
Hollanda’yı mağlup ettikleri yarı 
final mücadelesinde forma giye-
memişti.

Almanya ile karşılaştıkları 
final maçında forma giymek is-
tediğini belirten Di Maria, “Ger-
çeği sadece ben, doktor Daniel 
Martinez ve teknik direktör Ale-
jandro Sabella biliyorduk. Baca-
ğım normal değildi ama finalde 
oynamak istedim. Bir daha hiç 
futbol oynayamamak bile um-
rumda değildi. Bu, Dünya Ku-
pası finaliydi. Benim finalimdi” 
şeklinde konuştu.

Di Maria, Telefe ile yaptığı 
röportajda Almanya karşılaşma-
sından önce Real Madrid’den 
final karşılaşmasında oynamasını 

istemediğini söyleyen bir mektup 
aldığını açıkladı:

“Real Madrid’in beni satmak 
istediğini biliyordum. Sonra-
sında bir mektup geldi. Daniel 
bana Real Madrid’den geldiğini 
söyledi ama ona bakmak bile 
istemedim ve yırtıp attım. Ale-
jandro ile konuşmaya gittim ve 
durumu anlattım. Henüz yüzde 
100 hazır değildim. Onun beni 
sevdiğini ve oynatmak istediğini 
biliyordum ama takım için en iyi 
kararı vermesi gerekiyordu. İğne 
olup, şansımı denemek istedim. 
Ancak toplantıdan sonra benim 
yerime Enzo Perez’i oynatmaya 
karar verdi.”

Paris Saint-Germain forması 
giyen 32 yaşındaki futbolcu, 
koronavirüs nedeniyle günlerini 
evinde karantina altında geçir-
diğini dile getirirken, “Tüm bu 
yaşananlar çılgınca. 14 gündür 
tecrit altındayız. Kulübün talebi 
üzerine 2 gün daha kalacağız. 
Markete yalnızca bir kez gittik 
ve hemen döndük. Kızlarımızı 
tehlikeye atmak istemiyoruz. 
Arjantin’deki ailemizle her gün 
görüntülü konuşuyoruz ve bu 
bize biraz olsun huzur veriyor” 
dedi.

Angel Di Maria: “Real 
Madrid’in mektubunu 

yırttım”
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İtalyan ekip, yaptığı açıkla-
mayla oyuncuların ve Maurizio 
Sarri’nin maaş kesintisini kabul 
ettiğini açıkladı.

Yeni tip koronavirüs (CO-
VID-19) salgını nedeniyle askıya 
alınan ligler arasında bulunan 
İtalya Serie A’da kulüpler finan-
sal açıdan kendilerini rahatlata-
cak yöntemler arıyor.

Bu yöntemlerin başında ise 
belli bir süreliğine maaşlarda 
kesinti yapılması geliyor. İtal-
ya’nın önde gelen kulüplerinden 
Juventus yaptığı açıklamayla A 
Takım oyuncularının ve teknik 
direktör Maurizio Sarri’nin bu 
teklifi kabul ettiğini belirtti.

Yapılan açıklamada şu ifadeler 
yer aldı:

“Sportif faaliyetleri etkileyen 
küresel sağlık şartları nedeniyle, 
oyuncular ve teknik direktö-
rümüzle 2019-20 sezonundaki 
maaşlarda yapılacak kesintilerle 
ilgili anlaşma sağladık. Mart, Ni-
san, Mayıs ve Haziran aylarında 
eşit olarak kesintiler yapılacak. 
Önümüzdeki haftalarda oyuncu-
larımız ve teknik direktörümüzle 
bireysel olarak anlaşma imzala-
nacak. Bu durum kulübümüze 
90 milyon euroluk bir yükten 
kurtarmış olacak. 2019-20 sezo-
nunda maçların yeniden oynan-
masına karar verilmesi halinde 
oyuncularım ve teknik direk-
törümüzle yeniden görüşmeler 
yapılacak. Juventus olarak bu zor 
zamanlardaki gösterdikleri an-
layış sebebiyle bütün ekibimize 
teşekkür ediyoruz”

Juventus Maaşlarda 
Kesintiye Gidiyor

Karantina kurallarını çiğneyip 
ülkesi Sırbistan’a dönen Real 
Madrid forveti Luka Jovic’e bir 
eleştiri daha geldi.

Basketbol oyuncularından 
Trey Thompkins’in yeni tip ko-
ronavirüs (COVID-19) testinin 
pozitif çıkmasının ardından ant-
renman tesislerini ortak olarak 
kullanan Real Madrid Futbol 
Takımı da karantina altına alın-
mıştı.

Alınan bu karara uymayan 
Luka Jovic, karantina kuralları-
nı ihlal ederek kız arkadaşının 
doğum günü için Sırbistan’a 

dönmüştü. Jovic’in bu davranışı-
nın ardından Sırbistan hükümeti 
genç oyuncuyu uyarmıştı. Hü-
kümetin Jovic hakkında ne karar 
vereceği bilinmiyor.

Jovic’e bir eleştiri de Sırp ant-
renör Dragoslav Stepanovic’ten 
geldi. Kurir’e konuşan Stepano-
vic “Kariyerine büyük bir zarar 
verdi. Adi Hutter’in kendisine 
şans vermesinin ardından Sırbis-
tan tarihinin en büyük transferini 
yaparak Real Madrid’e gitti. 
Kendine böyle bir şey yapmasını 
kabul edemiyorum. Luka kesin-
likle kendini düşünmüyor” ifade-
lerini kullandı.

Dragoslav Stepanovic: 
“Jovic kariyerini mahvetti”
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İtalyan devi, taraftarları önün-
de çıkacağı ilk maçı koronavirüs 
ile mücadele eden sağlık çalışan-
larına adayacağını duyurdu.

Koronavirüs salgınının en yo-
ğun yaşandığı ve binlerce insanın 
hayatından olduğu İtalya’nın 
büyük kulüplerinden Roma, yeni 
bir yardım kampanyası başlattı.

Kulübün resmi sosyal medya 
hesabından ve internet sitesinten 
yapılan açıklama ile “Heroes” 
yani “Kahramanlar” adlı bir seri 
başlatıldığı duyuruldu. Buna 
göre Roma, taraftarları önünde 
çıkacağı ilk futbol müsabakasını 
koronavirüs salgını ile birebir 
mücadele eden sağlık çalışanları-
na armağan edecek.

Tüm dünyada ve İtalya’da 
hastalık ile savaşan doktorların, 
hemşirelerin ve sağlık personel-
lerinin onurlandırılacağını açık-

layan Roma, Kahramanlar serisi 
ile yapılacakları şöyle listeledi:

“- Bu kriz sırasında göster-
dikleri özverili çabalarını takdir 
etmek amacıyla; futbolun geri 
döndüğü ve taraftarların yeniden 
tribünlere girdiği ilk maçımızda 
sağlık çalışanları için ücretsiz 
olarak 5 bin adet bilet sunacağız.

- Koronavirüs salgını sırasın-
da İtalya’da hayatını kaybeden 
sağlık çalışanlarını onurlandıra-
cağız.

- O maç için satılan bilet-
lerden elde edilen gelirin bir 
kısmıyla, kulübün koronavirüsle 
mücadele kapsamında başlattığı 
yardım kampanyası üzerinden 
Roma’daki hastanelere ekipman 
ve tıbbi malzeme alınacak.

- Önümüzdeki sezonun başın-
dan itibaren sağlık çalışanlarına 
özel indirimli bilet hizmeti vere-
ceğiz.”

Roma’dan 
“Kahramanlar” 

serisi

Uruguay Futbol Federasyonu, 
salgın nedeniyle aralarında tek-
nik direktör Oscar Tabarez’in de 
olduğu 400 kişiyi işten çıkararak 
faaliyetlerini durdurdu.

Federasyon yayımladığı resmi 
açıklamada, “Şu anda içinde bu-
lundğumuz sağlık krizi nedeniyle 
faaliyetlerimiz durdurulmuştur. 
Kurumumuzun gelecekteki işle-
yişini korumak için bir dizi zorlu 
karar almak zorunda kaldık” 
ifadelerini kullandı.

2006 yılından beri, Uruguay 
Milli Takımı teknik direktörlüğü 
görevini üstlenen Oscar Tabarez 
de karardan nasibini aldı. Taba-
rez, Uruguay’ı Dünya Kupası’n-
da yarı finale taşımış ve Copa 
Amerika’da zafere ulaştırmıştı.

Kararın gerekçesi olarak ise 
tüm çalışanların işsizlik sigorta-
sından faydalanabilmesi açıklan-
dı. Uruguay Futbol Federasyonu 

bu doğrultuda tüm dış katego-
rilerdeki sözleşmeleri askıya 
aldığını, sadece kurumun temel 
ihtiyaçları çerçevesinde temel 
hizmetlerin süreceğini duyurdu.

Uruguay’da futbol 13 Mart 
tarihinde bir sonraki karara kadar 
süresiz olarak askıya alınmıştı. 
Ülkedeki son açıklamalara göre 
274 kişi koronavirüs hastalığına 
yakalandı.

Uruguay Futbol 
Federasyonu 400 kişiyi 

işten çıkardı
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Manchester City’nin Türk asıllı 
Alman orta saha oyuncusu İlkay 
Gündoğan koronavirüs salgını ve 
futbola etkileri hakkında konuştu.

Alman kanalı ZDF’ye 
açıklamalarda bulunan İlkay 
Gündoğan, koronavirüs salgının 
çok ciddiye anılmasını gerektiğini 
vurgularken, “Tuhaf bir şekilde 
Manchester’da havalar mevsime 
göre çok güzel olmasına rağmen 
sokağa çıkıp 15 dakika yürümekten 
korkar olduk. Kolay bir mücadele 
değil.  Koronavirüs çok ciddi bir 
mesele” ifadelerini kullandı.

Salgın nedeniyle Premier 
Lig’de sezonun tamamlanamaması 
halinde şampiyonluğun Liverpool’a 
verilmesinin kendisini rahatsız 
etmeyeceğini söyleyen yıldız 
oyuncu, “Elbette benim açımdan 
sorun olmaz. Sportmen olmak 
gerekiyor. Ancak bu konu henüz 
gündeme gelmemiştir” dedi.

Manchester City’nin nisan 
sonunda antrenmanlara başlama 
planı hakkında da konuşan İlkay, 
“Dürüst olmak gerekirse buna pek 
olasılık vermiyorum. Şu koşullarda 
gerçekçi görünmüyor” diye konuştu.

İlkay Gündoğan: 
“Şampiyonluk 

Liverpool’a verilebilir”
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Fransa 2. Lig ekibi Le Havre’da forma 
giyen Ertuğrul Ersoy, transfer süreci ve yurt 
dışındaki yaşamı hakkında konuştu.

Fransa’nın Le Havre takımında forma giyen 
milli futbolcu Ertuğrul Ersoy, TRT Spor’da 
yayınlanan Sporcu Vizesi programına konuk 
oldu.

Genç futbolcu, Fransa’ya göre Türkiye’de 
futbol oynamanın daha kolay olduğunu 
söylerken, “Burada herkes genç olduğu için 
enerjisi yüksek. Mesela ben Süper Lig’de 
topu aldığım zaman daha rahat oynuyordum. 
Geniş alanlarımız vardı ama burada genç 
oyuncular pırpır… Hep böyle baskı altındasın 
ve hep böyle kuvvetli ikili mücadelede olmak 
zorundasın. Gerçekten çok gözde bir lig. 
Burada güçsüz olma şansın yok. Sistem sana 
burada ‘sen güçlü olmak zorundasın’ diyor” 
ifadelerini kullandı.

“Hayalimi gerçekleştirmek istedim”

Bursaspor’da oynarken Avrupa’ya gitme 
hedefi olduğunu ve onu gerçekleştirdiği için 
mutlu olduğunu belirten Ertuğrul Ersoy, “ 
Avrupa’ya gitmek istiyordum. Türkiye’de 
klasman olarak burun üstünde olan takımlardan 
da teklif aldım. Büyük takımlardan teklifler 
aldım. Ama hayalimi gerçekleştirmek için 
verdiğim kararın arkasında durmak adına, ne 
kadar burası ikinci lig olsa da, kariyerim için 
en güzel adımın burası olacağını düşündüm. 
Çünkü böyle bir iki sene daha geç kalsam 
eşiği yakalayamayacağımı düşündüm. 22 
yaşındayım, artık 23-24 yaşına geldiğin zaman 
o gemiyi biraz kaçırmış oluyorsun. Biraz daha 
zorlanıyorsun artık» şeklinde konuştu.

“Leroy Sane ve Timo Werner beni grip 
etti”

22 yaşındaki futbolcu, milli takımda 
yaşadığı ve unutamadığı bir anısını da paylaştı:

“Almanya’ya Ümit Milli Takım maçına 
gittik. Kaliteli bir ekibiz. O zamanlar Yusuf 
var Cengiz var Merih var…. Bugünün A Milli 
Takımı tamamen orada diyebilirim. Bir açılış 
vardı sanırım, Almanya da Ümit Milli Takım 
kadrosu ile tam gelmiş. Ben de o dönemler 
ligde sağ bek oynuyordum. Abdullah Hoca 
mıydı hatırlamıyorum. Abdullah Hoca da bana 
“Etkili bir oyuncuları var sol açıkta ama henüz 
genç oyuncu. Sen onu çok rahat tutabilirsin. 
O yüzden maça sağ bek başlayacaksın” dedi. 
Benim de öyle birinden çekinmek gibi bir 
problemim yok. Maça başladık, çocuk bir geldi 
karşıma… Çocuk yanımdan geçe geçe grip etti 
adeta beni. O kadar hızlı oynuyor… Çocuğu 
faul yapmadan neredeyse durduramıyorum. 
Çekiyorum falan… Sarı kart da yedim. 
Önümde de İrfan Can oynuyor, İrfan Can da 
hiç geri dönmüyor. Neyse 15-20 dakika sonra 
çocuk diğer kanada geçti, “Oh rahatladım” 
dedim. Diğer kanattaki çocuk bir geldi o daha 
fena. Artık 50. dakikada falan “Hocam beni 
çıkar” dedim. Maçtan sonra bir baktım ki 
karşımda ilk oynayan Timo Werner, diğeri 
Leroy Sane. Tabii bugün anlıyorum.”

“Yurt dışında aynı takımda iki Türk 
olmak çok keyifli”

Ersoy, Umut Meraş ile aynı takımda iki 
Türk olarak forma giymenin nasıl bir avantaj-
dezavantaj olduğuyla ilgili soruya ise şu 
şekilde yanıt verdi:

“Herhangi bir Türk takımında olsan, 
maç yemeğinde arkadaşınla özel bir şey 
konuşamazsın. Ama burada daha rahat 
konuşuyorsun. Geçen yemekte başımıza 

geldi; Umut ile iki tane boş koltuk var biri 
en köşede diğeri öteki köşede. Bizim de 
konuşmamız gereken özel bir konu vardı. O 
kadar uzaktan Türkçe konuştum. Nasıl olsa 
kimse bizi anlamıyor diye. Ne dediğimiz 
önemli değil insanlar için. Saha içerisinde 
ise böyle birine kızdığımız zaman hakem 
bizi anlamıyor falan… Bir defasında başıma 
böyle bir şey geldi. İlk geldiğim zaman bir 
pozisyon olmuştu, sanırım yardımcı hakem 
de Türk asıllıymış. Ben de o anda sinirle 
bir şeyler söyledim. Hakem bana gelip 
böyle Fransızca “Anlıyorum” dedi. “Tamam 
hocam, özür dilerim” dedim. Öyle şeylerle 
de karşılaşabiliyoruz. Ama yurt dışında aynı 
takımda iki Türk olması çok güzel. Sonuçta 
aynı kültürdeniz, birbirimizi iyi tanıyoruz.”

Ertuğrul Ersoy: “Leroy Sane ve 
Timo Werner beni grip etti”




